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Vragen van de leden Dijkstra en Bergkamp (beiden D66) aan de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Meer gedwongen 
opnames» (ingezonden 16 januari 2013). 

Vraag 1
Wat vindt u van het bericht «Meer gedwongen opnames»?1 

Vraag 2
Is het waar dat in de periode 2002 t/m 2009 het aantal verplichte opnames in 
de geestelijke gezondheidszorg met een kwart is toegenomen, van 64 naar 80 
op 100.000 inwoners? Kunt u aangeven hoe de stand van zaken is vanaf 
2009? Is er sprake van een verdere stijging? 

Vraag 3
Als vraag 2 bevestigend wordt beantwoord, hoe verklaart u dat dan en welke 
maatregelen bent u van plan te nemen om het aantal verplichte opnames te 
voorkomen? 

Vraag 4
Kunt u aangeven of er regionale verschillen zijn en wat hiervoor de verklaring 
is? 

Vraag 5
Wat betekent de stijging van de verplichte opnames voor de extramuralise-
ring van ZZP3 en ZZP4 (Zorgzwaartepakketten) voor deze groep? Wat 
betekent de stijging voor de toename van de kosten? 

Vraag 6
Kunt u een toelichting geven over de eigenschappen van deze groep 
(opleiding, leeftijd, etc.)? 

Vraag 7
Wat betekent deze stijging voor het streven van het kabinet om meer 
ambulante zorg te bieden, in plaats van verplichte opnames, en kosten te 
besparen?

1 Spits, 15 januari 2013
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